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5.1.2e

[EEE
Flinke aantallen inderdaad. Ruivangsten en koppelafschot lijken het meest effectief te zijn

inderdaad,

Ik snap je pleidooi voor een tweede vangteam. lk begreep dat er alleen weinig keuze is (alleen Duke

zou het goed kunnen en die zijn beperkt in capaciteit?)

Van: 5.1.2e JEEEEEo \atuurmonumenten.nl

Verzonden: woensdag 19 augustus 2020 11:36

5.1.2e CALI @ noord-holland.nl>

Onderwerp: Ruivangsten op Texel

Hallo EXER
Omdat er een aantal jaren geleden veel gedoe is geweest over vangsten op Texel, stuur ik deze mail ter

info door.

Er is al eerder aangegeven dat het prikken van eieren wel eens een negatief effect zou kunnen hebben

op het beheer. Dit lijkt inderdaad het geval te zijn. Het is wel zo dat er dan wel genoeg vangteams actief

moeten zijn. Ik begrijp dat er in het verleden door | EREEN ( in 2014 7) is toegezegd dat er een tweede

vangteam wordt ingezet. Dit is ook onze inzet richting het nieuwe ganzenbeheerplan.
Uit de aantallen blijkt maar weer eens dat populatiebeheer door actieve jacht niet te doen is. Er zijn op
Texel dit jaar 3.453 ganzen gevangen. Probeer je eens voor te stellen hoeveel jacht / jagers er nodig zijn
om deze aantallen te halen. En hoeveel loodvervuiling in natuurgebieden dit oplevert, er van uitgaande
dat slechts een bepaald percentage van het schot effectief is.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Medewerker Public Affairs

Noord-holland, Flevoland en I|Jsselmeer

Maak plaats voor wilde bloemen

Doe mee en ga naar natuurmonumenten.nl/bloemen of OERRR.NL/bloemen.

[2]

van: [EEE 2 or monumenten. n>

Verzonden: dinsdag 18 augustus 2020 16:27

Aan: @DNatuurmonumenten.nl>

44725012



@natuurmonumenten.nl>; 512e  335.12e @Natuurmonumenten.nl>; EEE
Natuurmonumenten.nl>

Onderwerp: RE: ervaring met ruivangsten gans dit jaar in

Hallo | EE
Bij deze een overzicht van de gevangen ganzen in de Beheereenheid Noord-Holland Noord.

In het overzicht heb ik de aantallen die bij ||EXELccvaneen zijn ook even vermeld, zodat het

aantal gevangen ganzen voor heel Texel ook duidelijk is.

Vangacties zijn wat mij betreft goed en rustig verlopen. Contact met de betrokken partijen (FBE, OD

en DUKE) zijn goed verlopen.

Door Covid-19 zijn er in het voorjaar geen prikacties uitgevoerd en zijn de natuurgebieden dus niet

twee keer doorkruist door grote groepen mensen. Naast het feit dat dit voor de andere broedende

vogels in deze natuurgebieden een positief effect heeft doordat er veel meer rust heerst, zagje ook

dat de ganzen weer veel meer tegelilk aan het ruien waren en veel meer op de vaste ruiplekken in

de natuurgebieden bleven. Door het prikken beginnen sommige ganzen weer op nieuw en andere

niet. Hierdoor gaan ze veel meer zwerven en foerageren op de landbouw percelen en cok ruien op

verschillende plekken en op verschillende momenten. Vangen wordt hiermee dus bemoeilijkt.

Wat beter zou kunnen aan de vangacties om ze effectiever te maken is dat DUKE niet elke keer voor

1 dag afreist naar het eiland. De groepen ganzen zijn niet meer zo groot als 10 jaar geleden, maar

veel meer verdeelt in groepen van enkele honderden ganzen over de diverse natuurterreinen. Eén

enkele vangactie levert dus lagere aantallen op dan 10 jaar geleden. Nu doet het bedrijf2 tot 3

acties op een dag. Blijven ze op het eiland, dan kan dit uitgebreid worden naar 5 a 6 en dan de

volgende ochtend meteen weer vroeg beginnen. Op deze manier breng je de populatie in ieder

geval weer een grote klap toe. Tevens draagt het niet prikken hij aan de effectiviteit van de

vangacties, maar nog belangrijker, aan de rust en kans op slagen van de andere broedende vogels.

Mochten er nog vragen zijn, dan hoor ik het wel.

Met vriendelijke groet,

1791 DK Den Burg
5.1.2e

| 8 8

Ik werk alle dagen

Ga voor groei!

Doe mee en ga naar natuurmonumenten. ni/gavoorgroe| of OERRR. nl/ikhartjenatuur
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